
ÒPer mi la pol�tica �s una funci� i no una professi�Ó

ÒNosaltres som la primera for�a de lÕoposici�, treballem de forma rigorosa i

cr�ticaÓ

ÒSom una ciutat potent i amb talent. Per aix� calen bones inversionsÓ

Diputada per primer cop aquesta legislatura, la seva carrera professional ha estat relacionada amb la m�sica.

Qu� hi fa una directora dÕorquestra al Parlament de Catalunya?La meva vida professional est� entrella�ada amb

un inter�s per la pol�tica. Com a c�rrec institucional vaig comen�ar de regidora a lÕAjuntament de Badalona el

2019, per� abans havia estat volunt�ria de Ciutadans pel Canvi amb Pasqual Maragall. Vaig estar a les prim�ries

amb Jordi Hereu a lÕequip de Mari Carmen Sold�n.Qu� representa arribar al Parlament?Em va fer molta ilálusi�

perqu� fa molts anys que el PSC no tenia una diputada de Badalona. El meu marit, que ha estat vinculat al PSC

durant molts anys, no va saber que jo anava a les llistes f ins al f inal. Ell no hi va tenir res a veure. Al Parlament

mÕhe trobat amb un m�n amb una mec�nica diferent del que jo coneixia professionalment. He separat la meva

par t professional de la par t pol�tica. S�n coses molt diferents i no les vull barrejar.Ha deixat la seva feina

professional?Encara faig alguna cosa. A lÕabril vaig dirigir al Palau de la M�sica una estrena mundial dÕun concer t

per a guitarra i orquestra i vaig fent alguna cosa puntual. Crec que a la vida es pot fer tot per� no alhora. Vaig

tenir la sor t de poder cuidar els meus pares f ins que van traspassar i vaig poder anar a treballar a Calif�rnia; he

viatjat per tot el m�n i he tingut un f ill, per� no ho fet tot alhora. Crec que en cada moment ens hem de dedicar

intensament a all� que fem.En qu� consisteix el seu dia a dia al Parlament?Nosaltres som la primera for�a de

lÕoposici�. Treballem de forma rigorosa i cr�tica, intentant apor tar propostes. Tenia com a experi�ncia els mesos

de tramitaci� a Badalona i ara al Parlament al govern alternatiu treballo en la par t m�s t�cnica de cultura i tamb�

formo par t de les comissions parlament�ries dÕUniversitats, de Cultura, del S�ndic de Greuges, del S�ndic de

Comptes i de Peticions. �s un ventall de molts temes, per mi �s molt interessant tractar q�estions tan

diverses.Qu� vol apor tar per Badalona des del Parlament?El meu repte �s posar sobre la taula que som una

ciutat que ens hem de fer respectar, que sÕha dÕinver tir aqu� com sÕha fet en altres llocs. Fer les coses �s una

q�esti� de voluntat pol�tica i un dels temes que cal abordar �s el de fer subterr�nia lÕautopista. �s un projecte

cabdal i cal posar data per fer-la subterr�nia i perqu� la via del tren desaparegui de primera l�nia de mar per

alliberar la ciutat de barreres. No podem tenir la ciutat trinxada. Tirar endavant un projecte aix� t� un alt cost,

per� no fer-ho tamb�. No hi ha res a la vida que sigui f�cil. �s q�esti� de tenir ambici� per impulsar-ho i insistir

perqu� es faci.Hi ha un bon ambient de treball?En el nostre grup hi ha molt bon ambient. Som una barreja de gent

de diferents proced�ncies i la relaci� �s molt enriquidora. La resta de grups encara no els conec gaire.De qu� li

serveix lÕexperi�ncia pr�via al m�n de la m�sica?Crec que pel sentit dÕequip i de treballar amb una disciplina. Les

metodologies i lÕexperi�ncia de vida �s el que puc apor tar.Hi ha alguna cosa que desaf ini al Parlament?[Riu] No

vull ser pol�ticament incorrecta per� crec que m�s que desaf inar hi ha alguna cosa que sÕha dÕajustar. Hi ha

posicions molt extremes i molt irreals que s�n la nota dissonant.LÕany 2019 va entrar com a regidora de Cultura i

Espor ts i regidora delegada del districte de Llef i� a lÕAjuntament de Badalona. Era el primer cop que anava a les

llistes. Com va ser lÕexperi�ncia?Feia anys que estava vinculada al PSC i els companys em van fer la conf ian�a

dÕincorporar-me a les llistes. Van ser uns mesos de treball molt intens.El seu pas per lÕequip de govern es va

acabar sobtadament amb la dimissi� dÕçlex Pastor. Com ho va viure?B�, dir que no va ser dur seria faltar a la

veritat. Ten�em una in�rcia de gesti� amb una feina molt intensa, de treballar set dies a la setmana. Van quedar

coses a sobre la taula. La frenada en sec costa perqu� ja ten�em una din�mica de gesti�. LÕaprenentatge que en

trec, de lÕexperi�ncia, �s que sÕha dÕanar al m�xim des del primer dia, i aix� ho vaig fer. En pol�tica avui hi ets i

dem� potser ja no. Per mi la pol�tica �s una funci� i no una professi�.Com va ser el pas a lÕoposici�?Em va fer



veure que des dÕun altre punt es poden fer moltes coses, es pot incidir i apor tar.Al maig va renunciar a lÕacta de

regidora. Per qu�?Considero que Badalona �s una ciutat prou gran perqu� la dedicaci� com a regidora no sigui

parcial. Des del Parlament puc donar supor t i dono pas a una altra companya a lÕAjuntament que sÕhi pot dedicar

al 100%.Ara el PSC recupera lÕalcaldia a Badalona.Tindrem un canvi en positiu. Badalona es mereix que es

visibilitzin els aspectes positius. Som una ciutat potent i amb talent. Per aix� calen bones inversions.Milita al PSC

des del 2009. Per qu� va decidir fer el pas?Des del 1998, per inf lu�ncia del meu marit, ja hi tenia una vinculaci�,

per� no com a militant. Feia molts anys que pensava a af iliar-me per� ho volia fer per mi mateixa.De jove havia

simpatitzat amb algun par tit?No, estava tan centrada en la m�sica que mai no mÕho vaig plantejar.La fam�lia com

ho veu?Estic conven�uda que amb el trajecte que van poder veure els pares van estar contents, per� a casa no

es parlava de pol�tica.Fins quan li agradaria ser al Parlament?No mÕho plantejo. Ara la tasca encomanada �s

aquesta legislatura. Ja es veur� qu� passa.Li agradaria tornar a la pol�tica municipal?S�, perqu� �s una pol�tica

molt propera, on es veuen els resultats directes i aix� dona molta satisfacci�. A m�s, �s un aprenentatge

constant.Qu� li agradaria aconseguir en pol�tica?No tinc cap f ita. No espero res en especial.Quin �s

lÕaprenentatge que li agradaria transmetre al seu f ill?Primer de tot, que sigui honest en tot el que faci i que sigui

una persona disciplinada per� no submisa, i que faci a la vida el que li agradi.
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